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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:1011 Ökning av andelen enskilda vägar

Nyligen visades ett inslag i Rapport i vilket det hävdades att Trafikverket till 
följd av sparkrav vill överföra 2 000 mil allmän väg till enskild. Då ca 
76 procent (43 600 mil) av Sveriges vägar redan i dag är enskilda innebär det 
att definitionen av ”enskild väg” kommer att behöva vidgas betydligt. Från att 
dessa i dag utgörs av mindre vägar som framför allt är till för boende längs 
vägen skulle Trafikverkets förslag innebära att ansvaret även för större 
genomfartsvägar kan komma att vältras över på byalag och samfälligheter –
 föreningar som har ingen eller ytterst ringa erfarenhet av att vara väghållare. 
Man kan på goda grunder ifrågasätta om detta verkligen är rimligt 
och ansvarsfullt och vad det får för effekter för landsbygden. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Är budskapet i nyhetsinslaget korrekt, och kommer statsrådet i så fall att vidta 
några åtgärder för att förhindra den utvecklingen?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-03-13
Besvaras senast
2018-03-21 kl. 12.00


